
Protokół z XXVII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 21.12.2021 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.34. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Lublin działki położonej w ulicy Teodora 

Leszetyckiego. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

5. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca Rady otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 12 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. 

 

Ad.2) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady oddała głos panu Piotrowi Zyganowi, który przedstawił prośbę radnego 

Stanisława Brzozowskiego o przyjęcie uchwały w sprawie przejęcia ul. Leszetyckiego przez Miasto 

Lublin. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 34/XXVII/2021 Rady Dzielnicy Czechów 

Północny w sprawie przejęcia przez Gminę Lublin działki położonej w ulicy Teodora Leszetyckiego. 

Uchwała została podjęta głosami za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. Uchwała Nr 34/XXVII/2021 w 

załączniku nr 2. 

 

Ad.4) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że w budżecie miasta na 2022 rok nie ujęto żadnego zadania 

ma zadań inwestycyjnych z naszej dzielnicy. Jest jedynie opracowanie dokumentacji projektowej na 

termomodernizację Przedszkola Nr 75. W przyszłym roku wzrośnie  rezerwa celowa dla rad dzielnic 

do kwoty 170.000,00 zł.  

Zakończono budowę doświetlenia skrzyżowania ul. Poturzyńskiej i Żelazowej Woli. 

W 2021 r. zrealizowano z rezerwy celowej następujące zadania: 

1) Budowa wydzielonego parkingu w pasie drogowym ulicy Harnasie w sąsiedztwie stacji trafo –   1 

etap – 85 000 zł, 

2) Budowa miejsc postojowych dla samochodów osobowych przy ulicy Szpinalskiego obok posesji 

Szkoły Podstawowej Nr 43 (na przedłużeniu istniejącego parkingu) – 20 000 zł, 

3) Oświetlenie skrzyżowania ulicy Żelazowej Woli i ulicy Poturzyńskiej – 34 000 zł. 

4)  Wykonanie nasadzeń na długości ok. 32 mb przy ulicy Śliwińskiego – 7 000 zł, 

5) Organizacja spektaklu familijnego pt: „Historia miłości Jana i Marysieńki kuchnią przeplatana” – 

4 000 zł. 

 

Otrzymaliśmy odpowiedź w sprawie przycięcia drzew na nowowybudowanym parkingu przy ul. 



Harnasie. Będzie to możliwe po przeprowadzeniu wizji lokalnej, która odbędzie się w okresie pełnego 

ulistnienia. 

Przewodnicząca Rady Czechów Południowy przekazała informację, że mieszkanka Czechowa pani 

______ złożyła do Wydziału Kultury UM Lublin projekt na organizację w 2022 r. ośmiu wydarzeń 

kulturalnych w dzielnicach Czechów Północny i Czechów Południowy. Każde wydarzenie 

poświęcone będzie patronowi osiedla na którym będzie się odbywać. Przewidziane są spacery po 

osiedlach, koncerty przedstawiające twórczość każdego kompozytora. W kwietniu przybliżona ma 

być postać Karola Lipińskiego, w maju Mieczysława Karłowicza, w czerwcu  Ignacego 

Paderewskiego, w lipcu Karola Szymanowskiego, w sierpniu Feliksa Nowowiejskiego, we wrześniu  

Henryka Wieniawskiego, w październiku Fryderyka Chopina, a na zakończenie w listopadzie 

Stanisława Moniuszki.  

Przewodniczący Zarządu przedstawił wstępne propozycje zadań do realizacji z rezerwy celowej: 

dokończenie parkingu na ul. Harnasie, dofinansowanie remontu kapliczki na ul. Poligonowej, 

budowa ok. 15 m chodnika przy Przedszkolu Nr 75, ustawienie ławek na ul. Koncertowej, budowa 

miejsc parkingowych na ul. Szpinalskiego.  

 

Ad.6)  Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pani Zofia Pitucha zgłosiła wniosek o wycenę wykonania odwodnienia przy garażach ekologicznych 

na ul. Śliwińskiego 10 oraz o wycenę dokończenia oświetlenia ul. Paderewskiego do skrzyżowania z 

ul. Szwajcarską. 

 

Ad.7) Posiedzenie zakończono o godz. 18.20. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka (-). 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 25 stycznia 2022 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Irena Szostak – Kowalczyk (-) 

Załączniki: 

1. Lista obecności.  

2. Uchwała Nr 34/XXVII/2021 


